
andorra 7Dimecres, 23 De Desembre Del 2009

tati masià

salut

El president del Col·legi de Fisioterapeutes i 
Kinesioterapeutes d’Andorra, David Figuere-
do, i el president de BancSabadell d’Andorra, 
Robert Cassany, van signar ahir un conveni de 
col·laboració per posar a disposició dels mem-
bres del Col·legi i els seus familiars un conjunt 

de productes i serveis financers en les millors 
condicions del mercat. L’acord, que s’afegeix 
als altres quinze que l’entitat té signats amb di-
ferents col·legis professionals, reflecteix la vo-
luntat de donar suport a aquests col·lectius que 
formen el teixit social i econòmic d’Andorra.

Acord entre BancSabadell i els fisioterapeutes

Una delegació dels Amics de la 
Rabassa es va trobar ahir amb el 
ministre d’Ordenament Territo-
rial, Medi Ambient i Agricultura, 
Vicenç Alay, per exposar-li la pro-
posta de convertir la Rabassa en 
un parc natural com a alternativa 
a Naturlàndia. L’entitat, que ja va 
presentar la iniciativa a l’anterior 
Govern, insisteix que el projecte 
del Comú de Sant Julià de Lòria 
parteix d’una fórmula “caducada 
i molt costosa” i assegura que la 
iniciativa proposada serviria per 
“desenvolupar Sant Julià d’una 
manera real i respectuosa amb el 
medi”, segons va explicar ahir la 
representant dels Amics de la Ra-
bassa Anna Riberaygua.   

El projecte de parc natural     
està dividit en tres zones, per a 
les quals hi ha diverses propos-
tes concretes. L’entitat ecologis-
ta proposa que el camp de tir es 
converteixi en un espai que po-
dria acollir des d’un centre d’alt 
rendiment de medicina esportiva 
fins a un centre de recuperació de 
fauna autòctona o d’investigació 
d’alta muntanya. En un segon 
nivell, es proposa la creació d’un 
centre d’interpretació, amb alter-
natives per fer excursionisme o 
passejades en cavall. Finalment, 
l’entitat ecologista proposa que 
en un tercer nivell s’instal·li un 
centre d’interpretació relatiu a 
l’entrada a la vall del Madriu i un 
punt d’aprenentatge d’esquí de 
muntanya i de fons. 

Els Amics de la Rabassa 
exposen a Vicenç Alay el 
projecte de parc natural

sfga

els representants d’amics de la rabassa i del Govern durant la reunió d’ahir.
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medi ambient

El representant de la comissió de Polítiques Ambientals de la 
Unió Internacional per a la Conservació de la Natura (UICN) 
Josep Maria Mallarach va oferir ahir al Centre de Congressos 
de la capital la xerrada La petjada ecològica d’Andorra 2004-2008: 
és sostenible el model andorrà?. La ponència va posar en evidèn-
cia que la petjada ecològica del país, és a dir, la superfície ne-
cessària per produir els recursos que consumeix i per absorbir 
els residus que genera, és una de les més elevades d’Europa.

Xerrada sobre la petjada 
ecològica del Principat
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